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我最喜愛的食物  1A 陳嘉謙 

 

冰淇淋 

我最愛吃冰淇淋 

它是咖啡色的 

它是巧克力味的 

它是螺旋形的 

就像火炬 

我最愛吃冰淇淋 

因為它涼涼的、甜甜的，十分好吃。 
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沙灘上  1D 張洛榿 

 

星期天，我和爸爸媽媽到沙灘，十分開心。 

我看到沙灘有很多小魚，有鯊魚，還有八爪魚。 

我們在沙灘上堆了一座有趣的沙堡，還拾了漂亮的貝殼。 

游泳時，我看見一尾雞泡魚，雞泡魚的外形像一個氣球，真有趣！ 

黃昏時，我們便開心地回家，我説：「沙灘真是個好玩的地方。」 
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想長翅膀的小狗  2C 黃茵彤 

 

一天，小狗對小兔說：「如果我有一對翅膀，就好了！」小兔說：

「如果你有一對翅膀，你會用它來做甚麼呢？」 

小狗說：「我可以飛過高山，穿越大海，四處旅遊，再看看桂林的

山水。」小兔說：「如果我有一對翅膀，我想觸摸天空的雲朵！你說它

們會不會跟棉花糖一樣甜呢？」 

可是，怎麼樣才能長出翅膀呢？ 

小狗說：「知識就是翅膀啊！有了翅膀，我們就可以飛翔了。」 
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蝸牛  2D 梁與琛 

 

外殼硬硬像石頭， 

身體黏黏像黏土， 

牙齒小小像星星。 

 

蝸牛是老伯伯， 

慢悠悠地散步， 

下雨時最愛沐浴於雨水中。 
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我親手做的薄餅  3A 蔡昕儒 

 

我親手做的薄餅，令家人迫不及待地準備大快朵頤。 

上星期六，我們在公公的家聚會，有公公、姨姨、大表妹和小表妹

等，十分熱鬧。姨姨教我和大表妹做薄餅，小表妹在沙發上看我和大表

妹做薄餅。 

我們先搓麵團，再用木棍推平，用叉刺穿小孔後，加上茄汁和配料，

過程十分順利。當我們把薄餅從焗爐拿出來的時候，薄餅香噴噴的，令

我們垂涎三尺。我們品嚐後，覺得香脆可口，美味極了！ 

全家人都說我很厲害呢！我感到很自豪和有成功感。 
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誰來了——彩虹  3D 謝稀蕾 

 

誰來了？ 

使高高的天空上， 

掛着一道漂亮的拱橋。 

 

誰來了？ 

使靜靜的湖面上， 

出現一條神秘的小路， 

給夢幻的獨角獸走上去。 

 

誰來了？ 

使小小的孩子心中， 

搭起了一條長長的彩色滑梯， 

吸引他們滑下來。 
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冰箱的自述  4A 陳柏睿  

 

我是一台巨大的冰箱，我有銀色的外皮，我也有很多功能，例如:

冰水機、語音識別自動門等，就像一個機械人，十分神奇。 

我原本在一家人的屋裏生活，不過不足五年，他們要搬家了，所

以我被丟棄了，當時我十分生氣，又傷心又難過。後來我被流浪漢帶

到公園，最後我被推到停車場……經歷了十天十夜的風吹雨打，又濕

又冷的感覺真難受呢!不過我也習慣了孤單的生活 。突然一天，一位

老公公由停車場帶我到他家，我喜出望外，希望可以一直在老公公的

家裏居住。 

在他的家中，我生活得很愉快，因為老公公的家十分窮困，所以

他們十分珍惜我 ，我也很珍惜這個機會。 

由這天開始，我可以愉快地生活下去。  
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蠟筆的自述  4B 周涴晴 

 

「我」是一支白色的蠟筆，我的頭部尖尖的，我的身體既瘦削又修

長，我身上穿了一件黃色的外衣，我的衣裳還寫着「白色」兩個字。在

我的兄弟姊妹當中，我是最沒有用的，因為人們畫畫時，總是用紅、橙、

黃、綠、青、藍、紫等顏色，但我往往就被忽略了，所以我的身體是最

乾淨的，猶如一件全新沒有給別人穿過的衣服一樣，潔白如雪。 

回想在第一天的時候，我既開心又期待，因為終於可以和我的兄弟

姊妹住在一起了。但時間一天一天的過去，轉眼間已經一個月了，我還

是獨個兒留在家裏，還未給人使用過，真的十分無奈。唉！不經不覺又

過了三個月，我的身體一點變化也沒有，還是和剛搬進來是一樣，光鮮

亮麗，我感到十分失望呢！究竟是不是我出現了什麼問題，我為什麼不

及它們受歡迎呢？ 

自從我變了一支白色的蠟筆後，我真的感到很孤單和沮喪，因為我

是全家最沒有用的，從來沒有人留意我，永遠只剩下我自己一個。可是

我發現原來我也有其用處！我可以用作提亮和調淡顏色，就像兄弟姊

妹的中和劑一樣，他們吵架時（撞色），我便可充當「和事佬」，調停一

下他們的紛爭。 
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正所謂「天生我材必有用」，每個人也有自己的才能，必有自己

的用處，所以在失意時不必氣餒，只要好好運用自己的長處，總會找

到一條適合自己的出路。 
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遊鳳德公園  5A 文晞諾 

 

位於黃大仙鳳德道的鳳德公園是

一個根據中國文學名著《西遊記》設

計的主題公園，裏面劃分成四個區域

——花果山、五指山、火焰山和水晶

宮。因為我們都很喜歡閱讀《西遊記》，

所以學校便帶我們去那兒參觀。 

等着等着， 我們便到了。經過牌坊後，我們便置身於鳳德公園之

中。走進公園後，映入眼簾的是沿途兩側的壁畫，壁畫上刻有五指山、

花果山、如來佛祖和天宮的圖畫，令人猶如置身《西遊記》內的場景之

中。 往前走便是水簾洞的入口，那裏的石頭凹凹凸凸，形狀各異，讓

人不禁想去觸摸它們。踏入水簾洞內，一股清涼的風撲臉而來。我們徐

徐走到水簾洞中央，眼前的空間豁然開朗，微風輕吹，清涼的感覺令人

心曠神怡。 

走出水簾洞後，往左拐，經過一條彎路，再步行樓梯便到了五指山。

五指山的每一根手指形狀猶煙囪一般，而整隻手掌的弧度就像在托着

孫悟空於五指山上起舞一樣。我們勇敢地進入那個巨大的手指間談話，

驚喜地發現回音綿延，有趣極了，令我們陶醉其中。 
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離開五指山後，我們就走一段又

一段的樓梯，便到了水晶宮。水晶

宮入口的地板上鋪著由瓷磚組成的

西方龍王頭像，色彩繽紛，猶如一

組奇特具魅力的藝術品。水晶宮的

中央是一個宏偉的噴水池，水柱從

噴水池中湧出，而在噴水池的中心，一塊石頭撐着金剛棒，彷彿在宣示

着美猴王強悍的力量。當我們走向水晶宮的盡頭，壁畫栩栩如生地描繪

着西方龍王和水晶宮的場景，彷彿把我們帶入了一個神秘的海底世界。 

由原路折返，走到水晶宮入口，再向左前方走一段直路，便到了火

焰山。火焰山旁的芭蕉扇懸空聳立，彷彿孫悟空把芭蕉扇優雅地還給了

鐵扇公主。而火焰山所散發出的色彩變幻多端，由純正的白色、溫柔潤

澤的米色，再到熾熱的紅色，每個色調都帶着火焰的神秘和力量。 

快樂過得真快，我們都忘了時間的存在。日落時的光輝照着我們的

臉上，我們和孫悟空等人道別後便依依不捨地離開了。 

這次的旅程讓我們對《西遊記》中的景象有更深刻的感受，令我們

更加融入了這個奇幻的世界。這趟旅程不僅增長了我們的見識，也讓我

們更沉浸在《西遊記》這奇幻的故事之中呢！鳳德公園啊鳳德公園，要

寫出你的美，我實在力不從心啊! 
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一份珍貴的禮物  5D 盧頌恩 

 每當我看到這本成長相冊，就想起爸媽無時無刻對我的疼愛。 

在我十歲生日前，爸媽為了記錄我的成長，

用心地設計一本成長相冊。那時，我看到他們日

以繼夜地設計相冊，卻意外令電腦裏相冊的資料

全部消失，但媽媽仍然沒有放棄，繼續努力不懈

地設計，可見她十分堅持想送我這份禮物。 

到了我生日那天，我終於收到這本相冊，那是我第一次收到這種

禮物。它有淺藍色的封面，封面還有我年幼時的照片。翻開相冊，才

發現是由嬰兒至踏入青少年的相片順序排列的。這本相冊紀錄了很多

我的第一次，例如第一次去新加坡看風景的情形；幼稚園時第一次和

爸媽去學校旅行，樂而忘返的情形都令我回味無窮。我也趁機回看年

幼的我，那時的我小巧玲瓏、古靈精怪，十分可愛。 

我把相冊翻到四歲那年，我竟然完全忘記了這張照片！我是在甚

麼時候到過那間酒店的？怎麼我和媽媽還提着燈籠？那天是中秋節

嗎？我看完相冊後，發現很多遺忘的回憶，令我決定以後要珍惜美好

時光。 

這本成長相冊記錄我的成長和載滿父母對我的愛，它令我感到溫

暖，它在我失意時令我記起父母對我的愛，我一定會好好珍惜它。 
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如果可以回到那天  6C 楊皓然 

今夜月色皎潔，夜深人靜，我卻輾轉反側。望著書桌前的籃球

鞋，我傷心不已，今天落敗的畫面仍然歷歷在目。我們差一點就贏得

了那場比賽。要是那場比賽贏了，那我們就能拿到我們夢寐以求的全

港冠軍。可是，九龍西隊讓我們的垂手可得的獎盃瞬間變得遙不可

及。 

    事情發生在上個星期六，香港區際小學男子籃球賽的決賽順利舉

辦。九龍西和屯門隊迎來了終極大決戰。我真希望回到那一天，改變

原本殘酷的現實。 

    比賽開始時，有備而來的屯門隊全神貫注地進行比賽。俗語說：

「希望是留給有準備的人的。」我們拼盡全力的精神很快感動了上

天，因此我們在前兩節建立了領先的優勢，並不斷用速度擺脫身材魁

梧的對手。 

    但是在中場休息後，對手那老謀深算的教練很快發現了速度不足

是他們隊員的問題，所以他馬上做出了換人調整。三個頗為矮小的對

手被換上場，局勢馬上扭轉，因為他們比我們的速度更快！他們掀起

的進攻潮，使我們都很緊張。我們的教練猶如熱鍋上的螞蟻一樣急

躁，但是我們卻無計可施了。我和我的隊友們嘗試過力挽狂瀾，但最

後都無功而回。 

    在最關鍵的時刻，我出現了致命的失誤。對手抓住了這次機會，

將他們的領先優勢擴大至四分，使我們在一個回合沒辦法追平手。下

一個回合，我的隊友又出現了失誤，對手又因此射進了一個價值三分

的球，這球使我們的劣勢徹底回天乏力! 
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一道美麗又無情的弧線在空中畫過，三分球盡了，比賽完結了!

我們落敗了!雙方握手，這場對抗賽沒有任何敵意，終場時充滿了祝

福聲、讚賞聲和安慰的聲音。 

完場，我們淚如雨下，心有不甘。教練說：「你們哭了，這代表

你們不服輸、不甘心。我相信，坐在這裏的都是熱愛籃球的隊員，希

望你們上到中學後，還記得你們曾經在一齊戰鬥，並且不斷找出自己

的不足，作出改善，發奮圖強！」 

    多麼緊張刺激的比賽啊！要是我們贏了，豈不是錦上添花？如果

我可以回到那一天，我要阻止自己和隊友失誤；如果我可以回到那一

天，我可以穩住隊友那上下起伏的心情；如果......可惜沒有如果，

我再也不能回到那意義非凡的一天! 
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遇上另一個我  6D 王衍翀 

「嗒嗒嗒…」腳步聲越來越大，只見一個男孩慢慢地向我走來，

他的輪廓很模糊，但隱約看到他正開心地笑着，那個燦爛的笑容……

是童真。 

「啊!」我從夢裡驚醒過來，窗外正下着毛毛細雨，側耳傾聽，滴

嗒滴嗒的雨水彷如一滴滴地落在我的心，涼涼的。最近報分試壓力大，

每晚都輾轉反側，好不容易才入眠;又經常做同一個夢，每次都看不清

男孩的面容，不禁令我添了幾分煩躁。我瞥了一下時鐘，才早上三時，

我心想：今天是星期天，不用上學，就到街上晨跑一下，做做運動吧!

我穿上外套，帶着雨傘就走出了家門。 

凌晨時分，街上特別冷清，加上現在是冬天，

寒風刺骨，為街道添上了陰森的氣氛。我沿着街

道一路往前跑，發現不遠處有個男孩跟我揮手，

那熟悉的身影……豈不是夢裏的男孩嗎？我二話

不說，一個箭步衝前抓住他的手，想知道他究竟

是誰。我看到他的樣子那一刻，我愣住了，那不

是我自己嗎？雖是我自己，卻有一種陌生的感

覺，我不敢相信我的眼睛，便細細打量着他—―唯一與我不同的是那

純真的笑容，我已經許久沒有笑了。 
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男孩慢慢地消失在我眼前，我也彷彿失去了一些重要的事情……

是童真。我回過神來，在男孩完全消失的前一刻緊緊抱着他，此時，

好像有一股力量湧入我的身體裏，我全身充滿活力，世界彷彿由灰色

變成了色彩繽紛，融化了已被凍結許久的心…… 

男孩從半透明變回原形了，無論我怎樣看着他，他仍是天真地笑

着。那個久違的笑容，令我憶起無數的兒時回憶。他以手勢示意我尾

隨着他，我跟着他來到一棵樹下，我還記得，我小時候每天都會在樹

下閱讀，在旁邊的草地上睡覺、玩風箏……啊!男孩突然拉着我在草

地上滾來滾去，「哈哈哈！」在我們的笑聲中，很快，已經黃昏了，

我也該回家了。男孩在霞光中慢慢消失在我眼前，但我並沒打算挽

留，因為我已找回我的童真。 

究竟有多少人，為了工作，為學業，為了生活而把原本純真的自

己埋在了不見天的泥土下……如果有朝一日，你發現自己的童真消失

了，請儘快把它找回，否則後果不堪設想…… 
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      My favourite pets  1A Feliss Chow 

 

My favourite pets are kittens.  

They are small. 

They have small eyes and short tails. 

They can run and jump. 

They cannot talk and swim. 

They like fish and fruit. 

They are cute and beautiful. 
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Nick’s toy box  1B Wong Ching Him Chavex 

 

This is Nick. He has a big toy box. There is a ball, a toy car, a 

Rubric’s cube and a toy robot. 

One day, Nick is reading a book. He hears a voice. Nick turns 

around. He sees some toy ghosts. They are flying. They have small 

eyes and small mouths. They have a sword too. Nick feels scared. 
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A reply letter to Pat  2A Phoebe Ho 

 

 

15th May 

Dear Pat,  

 

Thank you for your letter. I am very happy to hear from you. I 

want to tell you my favourite activities. 

 

My first favourite activity is having painting lessons. I have 

painting lessons on Sundays in the learning centre. I have them 

with my Art teacher. I like them because they are interesting 

and I can learn more drawing skills.  

 

My second favourite activity is playing basketball. I play it on 

Saturdays in the playground. I play it with my mum and dad. I 

like it because I can keep fit and strong. 

 

My third favourite activity is playing football. I play it on 

Wednesdays in the playground. I play it with my mum. I like it 

because it is exciting.  

  

With best wishes,  

Phoebe Ho  
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A Christmas Party  2B Elkie Fung 

  

Today is Christmas. It’s four o’clock in the afternoon. Candy is 

with her family and her friend Lily. They are having a Christmas 

party at Lily’s home. 

The children drink and eat. They eat cupcakes, chips and pizza. 

They drink peach juice. They play games, sing songs, dance and 

watch TV. They feel happy. 

Dad gives Candy a present. She feels surprised. She opens the 

present quickly. 

The present is a house model. She likes it so much because it 

is fun to play with. She feels grateful and says ‘thank you’ to her 

parents. 
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Princess Gia’s New Friend  3A Hanna Leung 

 

Once upon a time, there was a princess called Gia. She lived in 

a castle with two little elves. The Princess was beautiful. She liked 

to play with the elves. 

 

One day, the Princess was bored and sad because it was the 

weekend but she just stayed home. She wanted to go to the beach 

because she wanted to build a sandcastle with the two little elves 

and the weather was also sunny that day. So, Princess Gia and two 

elves went to the beach by bus. 

 

When they got to the beach, they built a sandcastle. Suddenly, 

they saw a dragon fly to the beach. Oh! It was really a dragon! It 

was red. It had sharp claws and wings. The elves felt scared 

because they thought it would eat them, but the Princess was 

happy because she wanted to make a new friend. She said,’ Hello, 

dragon. Nice to meet you! Will you be my friend?’ 
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In the end, they played together and became best friends. 

Everyone felt wonderful and the dragon flew them home. It 

stayed at the Princess’ home and she had the dragon as her new 

pet. But one day, the dragon ate the elves’ food and the Princess 

had no choice but to send the dragon to its cave. 
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Me and my best buddy!  3B Cheung Yik Sze Emma 

 

My name is Emma. I am eight years old. I am in Class 3B. Let 

me tell you the subjects I like. I like English because I am good at 

speaking English and writing poems. I like Visual Arts because I 

am good at drawing and making crafts. I have many hobbies. I like 

making crafts because it’s fun. I make crafts at home every 

Tuesday with my mum. I also like listening to music because it 

makes me feel happy. I listen to music at home every day with my 

friends. 

My best buddy is Eunice. She is eight years old. She is in Class 

3B. Let me tell you the subjects she likes. She likes PE because 

she is good at playing basketball and running. She likes Chinese 

because she is good at writing stories and speaking Chinese. She 

has many hobbies too. She likes listening to music because she 

thinks it’s fun. She listens to music at home every Wednesday with 

her classmates. She also likes playing online games because she 

thinks they are interesting. She plays online games at home every 

Friday with her classmates. 

I want to go to the playground with my best 

buddy because it’s fun.  
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My Favorite Food  4A Yip Chin Yu 

 

Spicy hot pot is my favorite food. I love it so much! 

The hot pot has a really tasty broth that is full of spices. When I 

smell it, I get so excited to eat! I add lots of fresh vegetables, 

meat and tofu to the pot. As everything cooks together, the 

flavors become even more delicious. 

What I like most is that I can cook the food right at the table. 

It's fun to watch the ingredients cook and then choose what I 

want to eat. Dipping the food in the spicy sauce makes it taste 

even better. 

Whether I'm eating hot pot by myself or with friends, it's 

always a really good time. The heat and flavor of the dish is so 

satisfying. I could eat spicy hot pot every single day and never get 

tired of it. It's the most delicious food ever!   
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An unforgettable day  4D Cheng Yi Long 

Yesterday, my mum and I went shopping for toys and clothes 

at the shopping mall. When we arrived, I was very excited because 

I could shop a lot.  

I promised mum that I would stay in the toy shop when she was 

shopping at the clothes department. When I was thinking about 

which toy I wanted to buy, I heard a kid say there was a magic 

show on the first floor, so I ran over there. After my mum 

finished shopping for clothes, she couldn’t find me. She was very 

worried. Suddenly, the magician fell off the stage and got injured. 

Someone screamed and the performance became chaotic. I 

started to panic. A lot of staff ran out to help the injured magician. 

I told one of the staff that I was lost, so he used the mall 

announcement system to call my mum.  

When my mum heard my name, she ran as fast as possible to 

the information counter. Finally, she found me waiting for her 

there.  

What an unforgettable day! I will never run away 

without telling my family.  
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  My Dream Job  5A Man Hei Nok Dracen 

 

Have you ever thought about your dream job? What is your 

dream job? I have a dream job that is different from academia – 

I want to be a musician when I grow up. I have aspired to be a 

musician since I was five years old. In this article, I would like to 

tell you all about it. 

If you ask me why I want to be a musician, I will recall a past 

event. When I was five years old, my sister played the dulcimer, 

a kind of Chinese musical instrument. When I heard the melodious 

music and the ‘ding ding’ sound, I was enthralled by that and an 

idea hit me. Since then, I have been interested in learning music. 

Playing and listening to music makes me feel relaxed. Therefore, 

I aspire to be a musician as I love music. 

  Being a musician is a very meaningful and challenging job. When 

I am going to take part in a musical performance, I need to wear 

Tang Dynasty clothing. I also need to practice at home to prepare 

for the coming competition or performance. If you become a 

musician, there will be lots of performances and they are irregular. 

They are like mountains on my spine, so I need to practise every 

day. 
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 I think I am suitable to become a musician because I am 

responsible. Moreover, I have a can-do spirit. I am good at playing 

different kinds of musical instruments. I love listening to 

different types of music and playing musical instruments. 

Although I am quite good at playing musical instruments, I will not 

slack. I will practice more often and listen to more music in order 

to achieve my goal. 

   I really want to be a successful musician when I grow up. I hope 

I can achieve lots of resounding applause and spread the beauty 

of music.  

 

  

                  

 

  

 

 

  



29 
 

Life of a Smartphone  5C Ho Sze Hang, Hannah 

 

 Have you ever imagined that you could be an IT device? I have 

an experience of being a smartphone. Let me share my experience 

with you. 

 I am a Redmi 12 phone. I have been with my owner for one year. 

My owner is a student. Her name is Kaylee Lam. When she was in 

Primary Four, she had to go to Disneyland with her classmates, so 

she had to bring a phone for liaising with her family. My colour is 

black because Kaylee likes black. I am not very heavy. I am two 

hundred grams. Although I am not very heavy, I am very big. I am 

twelve inches. I have a special feature - I can switch accounts.  

 I have many functions. For example, I can take photos, check 

the weather, send text messages and surf the Internet. I work in 

all places, but my life is exciting because my owner always brings 

me to many different places. I am important to my owner because 

I can help her liaise with her family and finish a lot of tasks. I like 

my owner because she is nice to me.  
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 I have a special experience. On 23rd July, when Kaylee was 

downloading a video at a hotel, she suddenly dropped me on the 

floor. I felt very scared. In the end, she picked me up and did a 

quick check. Fortunately, I was not broken or damaged.  

 

 I advise people not to use an IT device too often because it is 

not good for their eyes.  
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Enola Holmes   6C Ashley Tang 

My favourite film character is Enola Holmes. She is from the 

movie ‘Enola Holmes’. She is the sister of the famous Sherlock 

Holmes and the youngest in the family. She has a mother who 

adores her and teaches her everything from chess to judo. She 

also has a very free-spirited childhood. 

Enola lives in the time when girls had to be elegant, always wore 

long beautiful gowns and needed to look their best at all times. 

Even though the dress code was in the rules, she even looks her 

best when wearing the opposite to the women in her time. She has 

long curly hair, doe eyes that are captivating, a slender and tall 

body, and also a scruffy long dress. I think she is so stunning. 

Enola is very strong willed. Every time she has a difficult 

mystery, she never gives up and is determined to solve the case. 

She is also an independent lady since her mother taught her to 

look after herself. In weak times, she always puts her knowledge 

to her actions, that makes her an intelligent girl. 

In the film, the most unforgettable scene to me is when she 
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escapes from a school and goes to a different destination. On her 

16th birthday, her mother disappears from the house. Her 

brothers want her to be safe so they send her to a boarding school 

for ‘proper’ young ladies. Refusing to follow their wishes, she runs 

away to try to find her mother. Then, Enola decides to hop on a 

train, dresses as a man and sets off. This part of the movie is very 

thrilling. 

There was a popular line in the film ‘Paint your own picture 

Enola’. In today’s world, it is too easy to compare yourself to 

others and be influenced by it, rather than focusing on your own 

path. In the end, I learnt to make my own path, do what I like and 

love myself. Stop comparing others to yourself. You are enough. 
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A Letter to the People of Earth  6D Ellie Yiu 

 

Dear People of Earth,  

Hi, I am the King of the Penguins. You can see us on every 

continent in the southern Hemisphere. However, we are not happy 

living there. Humans keep disturbing our peaceful lives by doing 

things that are not good to the environment on Earth. We might 

even go extinct if humans don't do something. This is why we 

decided to write this letter to you, we hope humans can start 

taking actions to protect the environment and endangered animals 

like us. 

We are endangered for different reasons. For example, 

pollution that causes us to face habitat loss and diseases. But 

most importantly, we have lost our source of food due to 

commercial fishing. We were supposed to have tasty food like krill 

(a kind of shrimp), squid, fish and more but now they are all gone. 

We are barely hanging on with ice and water!  

We need your help! Please help us by reducing rubbish, reusing 

plastic products, recycling cans, tins, paper and more. But be sure 

to use fewer disposable products and to not dump them into the 

ocean, or else our baby penguins will eat them. That's also why the 

chance of baby penguins staying alive is very low, so we hope you 

can improve it by starting to live a greener life.  
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Well, humans may wonder what's in it for them to start having 

a greener life. But actually, it's not only good for endangered 

animals like us, it's also good for humans! Humans can have more 

land space to live on and it will also be healthier for your bodies.  

Finally, we hope you can try to take some actions to save us and 

make the Earth better by working together.  

 

                                 Yours sincerely,  

The King of the Penguins 
 


